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PROTOKÓŁ NR XXXVII/22 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 26 stycznia 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

4. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

5. Pan Damian Pęcherz    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Marek Kieler     - starosta wieluński 

2. Pan Zenon Kołodziej    - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

       Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego 

       w Wieluniu 

3. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu 

4. Pan Sylwester Kaczmarek   - dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

        Wspólnych w Wieluniu 

5. Pan Damian Bandurka    - podinspektor w Biurze Ochrony  

        i Bezpieczeństwa Informacji 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXXVII posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z XXXV i XXXVI posiedzenia Komisji. 

5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński w roku 2021. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli oraz 

ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznawane 

dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński na 2022 rok. 

7. Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za 2021 r. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9. Zamknięcie XXXVII posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXXVII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa 

otworzył XXXVII posiedzenie Komisji i powitał radnych obecnych na posiedzeniu.  

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 5 członków komisji obecnych jest 3, czyli obrady są 

prawomocne. Nieobecny jest radny Jakub Jurdziński i radny Damian Pęcherz. 
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odczytał proponowany porządek obrad. Zapytał, czy ktoś ma uwagi 

do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 3 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji  

(głosowało 3 członków komisji, nie brali udziału w głosowaniu: radny Jakub Jurdziński i 

radny Damian Pęcherz).  

 

 

 Do XXXVII zdalnej Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

dołączył radny Jakub Jurdziński i radny Damian Pęcherz. Komisja obraduje w pełnym  

5-osobowym składzie.  

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXV i XXXVI posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXV posiedzenia 

komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 

z XXXV posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXV posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 

 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXVI posiedzenia 
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komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 

z XXXVI posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXVI posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 

 

Pkt 5 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 2021. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił o zabranie głosu w tym punkcie przez pana dyrektora 

Kaczmarka.  

   Pan Sylwester Kaczmarek  - dyrektor Powiatowego Centrum Usług 

Wspólnych w Wieluniu omówił przedmiotowe sprawozdanie.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa  zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Wobec powyższego zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

przedmiotowego sprawozdania. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński w roku 

2021 (głosowało 5 członków Komisji). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych za kształcenie nauczycieli 

oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie 
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przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały na tabletach. 

Poprosił o zabranie głosu w tej sprawie pana skarbnika Przemysława Krężla. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że właściwym do 

zabrania głosu w tej sprawie będzie pan naczelnik Kołodziej. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do pana naczelnika w tym punkcie? 

Nikt się nie zgłosił. Wobec powyższego zapytał, kto jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych 

za kształcenie nauczycieli oraz ustalenia form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznawane dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Wieluński na 2022 rok 

(głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Sprawozdanie Starosty Wieluńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2021 r. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma pytania do tego sprawozdania? Udzielił głosu 

radnemu Jażdżykowi. 

Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że analizował 

to sprawozdanie i chciałby zapytać o afrykański pomór świń, ja to obecnie wygląda na 



6 
 

terenie naszego powiatu, czy to zagrożenie już minęło? Czy może są jeszcze miejsca 

gdzie jest duże zagrożenie? 

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński powiedział, że jeżeli chodzi o ASF, to tej 

chwili powiat wieluński jest objęty niebieską strefą, czyli w powiecie wieluńskim nie było 

żadnych zakażeń, a w połowie grudnia został to zwolnione. Obecnie powiat jest 

w niebieskiej strefie, a za chwilę przejdzie do zielonej. Ma nadzieję że nic się nie 

wydarzy takiego na terenie powiatu wieluńskiego i powiatów ościennych. Wszystko 

zaczęło się w Świątkowicach, a decyzje zwalniające podejmowane są na szczeblu 

ministerialnym i szczeblu Unii Europejskiej. Główny weterynarz podejmuje taką decyzje 

i występuje do Ministerstwa Rolnictwa, a Ministerstwo występuje do Unii Europejskiej. 

Ten okres, który jest w dyrektywach unijnych odnośnie ASF już minął. W tej chwili są 

bezpieczni, nie mają na dzień dzisiejszy żadnych sygnałów o tym, że wystąpiło na 

terenie powiatu, czy powiatów ościennych zakażenie tą chorobą.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do tego sprawozdania? Nikt się 

nie zgłosił. Zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego 

sprawozdania. 

 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie 

(przy 5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie Starosty Wieluńskiego 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2021 r. (głosowało 5 członków 

Komisji). 

Sprawozdanie w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Udzielił głosu 

radnemu Jażdżykowi. 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji zwrócił się do pana starosty, 

ponieważ ma pytanie na temat bezpieczeństwa pacjentów, którzy trafiają do 
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wieluńskiego szpitala. Przekazał, że w styczniu miała miejsce taka sytuacja, że do 

wieluńskiego szpitala została zawieziona osoba, u której stwierdzono zawał i podjęto 

decyzję, żeby tę osobę przewieźć do szpitala do Sieradza. Ta osoba zmarła. Z tego, co 

on wie, a nie wie, jakie informacje ma pan starosta, bo ta osoba czekała albo 5 albo 6 

godzin na to, żeby została przewieziona ze szpitala z Wielunia do Sieradza. Uważa on, 

że czas przejazdu z Wielunia do szpitala do Sieradza a sygnale jest to nie więcej niż 45 

minut. Wydaje mu się, że nawet, jak rozmawiał z osobami kompetentnymi, które 

udzieliły mu pewnych informacji, to ta osoba mogła żyć do dnia dzisiejszego. Niestety 

zmarła 5 km przed szpitalem w Sieradzu, ponieważ nie zdążono jej przewieźć. Gdyby to 

nie trwało 5 godzin, a zapadłaby taka decyzja, że pacjentka, czy pacjent zostaje 

przewieziony od razu do odpowiedniego szpitala, to myśli, że ta osoby by żyła. Zapytał 

pana starostę i osoby, które odpowiadają za bezpieczeństwo, jak to jest, od czego to 

zależy i na czym to polega, że wieluński szpital nie może zorganizować transportu 

i czeka 5 czy 6 godzin, aby przewieźć pacjenta do odpowiedniego szpitala.  

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński poprosił o powtórzenie, ponieważ nie 

słyszał wszystkiego. 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powtórzył i stwierdził, że jest 

to bardzo ważne, ponieważ mówią o bezpieczeństwie mieszkańców powiatu. Dodał, że 

z tego, co rozmawiał z osobami, to wie, że jest jakiś spór pomiędzy dyrektorem 

wieluńskiego szpitala a firmą, która zajmowała się transportem pacjentów. Podkreślił, że 

dokładnie nie zna tematu dlatego zadaje takie pytanie i prosi o udzielenie informacji, jak 

to wygląda i dlaczego to tak długo trwa, a mówią tutaj o życiu ludzkim. 

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński podziękował za tą informację, ponieważ 

nie wiedział o niej wcześniej. Przekazał, że wie, że teraz zmieniło się tam odnośnie 

obsługi, czy transportu, że wykonuje to podobno firma Falck. Przekazał, że ostatnio 

rozmawiał na ten temat z dyrektorem, że w umowie mają, że mają 2 godziny czasu na 

przyjazd. Chociaż to z ich punktu widzenia, jak mieli własny transport sanitarny, który 

wygrał w przetargu, ponieważ nie wie, czy Falck wygrał w przetargu, czy nie wygrał. 

Myśli, że tak, ale czas reakcji jest zbyt długi i na to zwracali uwagę. Poprosił, by radny 

Jażdżyk wystosował pismo do niego, jako starosty o wyjaśnienie tej sprawy i on je 

prześle do dyrekcji, aby to wyjaśnili na piśmie, dlaczego tak jest. Poprosił o ujęcie 

szczegółów w tym piśmie. Wtedy zostanie na komisji udzielone to wyjaśnienie, pan 

przewodniczący zaprosi pana dyrektora i zostanie to wyjaśnione. Czas reakcji mają 2 

godziny, chociaż w takim przypadku czas oczekiwania jest najważniejszy, a oni razem 



8 
 

z panem wicestarostą zwracali uwagę na to, że to jest zbyt długi czas oczekiwania. 

Dodał, że kiedyś karetki były na miejscu i w 10 lub 15 minut taka osoba była 

przewożona Zapytał, czy tą osobę zabrała karetka i ona tam czekała te 5 godzin, czy 

sama się zgłosiła do szpitala? 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że z tego, co on wie, to 

ta osoba została dowieziona przez rodzinę do szpitala w Wieluniu, a czekała na 

transport do Sieradza. 

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński powiedział, że w takim przypadku 

to  powinna, jego zdaniem, nie wie czy inni to podzielają, jechać karetka, która jest 

karetką S, czyli specjalistyczną z lekarzem i zawieźć tą osobę do odpowiedniego 

szpitala, w którym mogą udzielić takiej pomocy. Natomiast dlaczego tak się nie 

zadziało, to niech wyjaśni to dyrektor. Poprosił o sprecyzowanie tego na piśmie. Zapytał 

radnego Jażdżyka, czy może tak być? 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odpowiedział, że myśli, że tak, 

ponieważ ludzie jadąc do szpitala oczekują pomocy, a okazuje się, że ta pomoc nie 

została udzielona tak, jak powinna i on stawia pytanie, ile kosztuje życie ludzkie? On nie 

wie, czy to dyrektor jest odpowiedzialny, że nie podpisał tej umowy, czy są jakieś inne 

czynniki z tym związane, ponieważ nie może tak być. Ludzie, którzy jadą do szpitala 

muszą się czuć bezpieczni i muszą wiedzieć, że tak ta pomoc będzie jak najszybciej 

im udzielona, w trybie natychmiastowym, a nie w ten sposób, ze pacjenci są traktowani 

w sposób podmiotowy. Nie może tak to wyglądać, że ty sobie czekaj, a my robimy 

swoje rzeczy i jak się coś trafi to cię przewieziemy, a jak nie, to umieraj sobie spokojnie. 

To tak nie może wyglądać.  

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński stwierdził, że może tylko powiedzieć 

i radny Jurdziński może to potwierdzić, że ostatnio rozmawiali na temat obsługi 

pacjentów na SOR-rze przez niektórych lekarzy, czy ambulatoryjnej pomocy, ponieważ 

też miał sygnały, że ta pomoc nie jest udzielana w prawidłowy sposób i dyrektor miał się 

zająć tą sprawą, ale nie wie, czy to zrobił. Jednak będzie to na następnym Zarządzie, 

jeżeli będzie obecny i zapyta go, czy są te wyjaśnienia, ponieważ były dwa takie 

przypadki, jeden zgłaszał on sam, a drugi radny Dybka. Były to przypadki, gdzie mieli 

też sygnały, ale nie skończyły się tragicznie dla tej osoby, ale były skargi. Osoba, która 

uczestniczyła w wypadku samochodowym, wyglądała na osobę komunikatywną, nie 

odniosła żadnych obrażeń, ale chciała się przebadać. Jednak pan doktor powiedział, 

że nic pani nie jest i niech idzie do domu, bez żadnych badań, bez niczego. Przekazał, 
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że otrzymuje ciągle sygnały odnośnie jednych i tych samych osób. Powiedział panu 

dyrektorowi, aby wyciągnął jakieś konsekwencje odnośnie tych osób. Podkreślił, że 

jeżeli chodzi o sprawę zgłaszaną przez radnego Jażdżyka, ważna jest data i godzina 

tego zdarzenia, aby mógł zrobić to wyjaśnienie. Natomiast jeżeli się okaże, że o tym nie 

wiedział, to musi to przeanalizować i dać odpowiedź.  

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji powiedział, że skieruje takie pismo 

bezpośrednio do pana starosty.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania do pana starosty? Nikt się nie 

zgłosił. Powiedział, że jeżeli chodzi o działalność służby zdrowia w ogóle w Polsce, to 

ma dużo do powiedzenia na ten temat, bo sam jeździ do lekarzy systematycznie i leczy 

się prywatnie. Państwowa służba zdrowia nie ma czasu dla niego. Musiałby czekać pół 

roku na wizytę u lekarza by się leczyć, a w jego przypadku jest to niewskazane. A takich 

ludzi, jak on z innymi chorobami jest mnóstwo. Wszystko się zwala na Covid, a on 

uważa, że tak nie do końca jest. Zwrócił się do pana starosty, że trzeba by było się 

jeszcze zorientować, ile mają w ogóle karetek pogotowia w szpitalu, takich które 

funkcjonują w ten sposób, że stoją na parkingu i czekają na jakiś ewentualny transport. 

Możliwe, że zdarzyło się tak, że akurat karetki gdzieś pojechały i nie było transportu. 

Nie wie. Jednak to, o czym mówi radny Jażdżyk to dla niego jest dramat. Nie chciałby 

być w takiej sytuacji. Zapytał radnego Jażdżyka, przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

o posiedzenie komisji, czy odbędzie się w pierwszym tygodniu ferii? 

 Radny Andrzej Jażdżyk – członek Komisji odpowiedział, że 

najprawdopodobniej muszą to przesunąć w związku z obecnie panującą sytuacją 

pandemiczną. Nie chce zwoływać zespołu kontrolnego w Starostwie, ponieważ osób 

zakażonych jest coraz więcej, a będzie jeszcze więcej. Wiadomo, że Starostwo 

Powiatowe ogranicza dostęp i kontakt z petentami, więc nie chciałby narażać radnych 

i pracowników na jakieś zagrożenie związane z zakażeniem. Ten temat poruszy jeszcze 

na najbliższej sesji i poinformuje pana przewodniczącego o tym, że w związku z tą 

sytuacją kontrolę przesuną na drugi kwartał najprawdopodobniej, jak sytuacja się 

poprawi.  

 Pan Marek Kieler – starosta wieluński powiedział, że słusznie, ponieważ 

z tego, co wie, to chyba 8 pracowników jest pozytywnych. 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podziękował i przeszedł do kolejnego punktu. 
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Pkt 9 

Zamknięcie XXXVII posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XXXVII posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 


